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1. ZLOŢENIE RADY ŠKOLY PRI ZÁKLADNEJ ŠKOLE VÝČAPY-

OPATOVCE V KALENDÁRNOM  ROKU  2016 
 

Podľa zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve, 

vyhlášky MŠ SR č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o spôsobe 

ustanovenia orgánov školskej samosprávy, a zákona č. 325/2012 Z. z., ktorým sa 

mení a dopĺňa zákon č. 597/2003 Z. z. a zároveň dopĺňa zákon č. 596/2003 Z. z., 

tvoria radu základnej školy: 

- 2 zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov, 

- 1 zvolený zástupca ostatných zamestnancov, 

- 4 zvolení zástupcovia rodičov, ktorí nie sú zamestnancami školy, 

- 4 delegovaní zástupcovia zriaďovateľa. 

 

Členmi Rady školy pri Základnej škole vo Výčapoch -Opatovciach k 16.3. 2016 

boli: 

- za pedagogických zamestnancov:  

Mgr. Martina Nergešová, predsedníčka RŠ  

Mgr. Eva Veseličová  

- za ostatných zamestnancov:  

František Tóth 

- za rodičov ţiakov školy:  

Bc. Erika Machová, podpredsedníčka RŠ 

Ing. Lenka Gazdíková 

Katarína Svoradová 

Ľubica Dlábiková 

- členovia delegovaní zriaďovateľom:  

PaedDr. Martin Čulák 

      Ing. Jana Magátová 

Mgr. Dáša Fábryová 

Ing. Marián Piterka 
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Členmi Rady školy pri Základnej škole vo Výčapoch - Opatovciach k 31.12. 2016 

boli: 

- za pedagogických zamestnancov: 

  PaedDr. Gabriela Lieskovcová – predsedníčka RŠ 

  Mgr. Andrea Némethová -  podpredseda 

- za ostatných zamestnancov:  

   František Tóth 

-  za rodičov ţiakov školy: 

   Ing. Lenka Gazdíková 

   Ing. Lucia Augustíneková 

   Mgr. Jana Kunová 

   Ing. Zuzana Matyová 

-  členovia delegovaní zriaďovateľom 

   PaedDr. Martin Čulák 

   Ing. arch. Natália Kunová 

   Zuzana Angermayerová 

   Ing. Marián Piterka 

 

2. PREHĽAD ČINNOSTÍ VYKONÁVANÝCH RADOU ŠKOLY PRI ZŠ 

VÝČAPY-OPATOVCE V KALENDÁRNOM ROKU 2016 
 
Rada školy sa schádza v zmysle Článku VI. ods. 7 Štatútu rady školy štyrikrát ročne 

a podľa potreby. V kalendárnom roku 2016 sa uskutočnilo 6 riadnych zasadnutí Rady 

školy pri ZŠ Výčapy-Opatovce a 2 spoločné zasadnutia s Rodičovskou radou pri ZŠ 

Výčapy-Opatovce. Z kaţdého zasadnutia sa vyhotovila zápisnica, ktorá bola overená 

dvoma členmi rady školy. Zasadnutia rady školy sa konali podľa plánu zasadnutí a riadili 

sa podľa platných zákonov a v súlade so Štatútom rady školy. 
 

21. zasadnutie rady školy dňa 14. januára 2016 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov rady školy a prizvaných hostí. Otvorila 

zasadnutie a oboznámila ich s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. 

Zapisovateľkou bola ustanovená Mgr. Martina Nergešová, overovateľmi  p. Tóth,  Ing. 

Jana Magáthová. Predsedníčka rodičovskej rady informovala o rozpise sponzorov, ktorý sa 

majú osloviť, objednaní zákuskov na ples, oprave názvu 14. školského plesu na pódiu, 

oslovení osôb do kuchyne, oslovení osôb do bufetu, zostavení programu priebehu plesu, 

objednaní vína a príprave sály vo štvrtok 21. januára 2016. Predsedníčka rady školy na 

záver poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie s prijatím nasledovných 

uznesení. 

Uznesenie č. 94/2015 

Rada školy berie na vedomie organizáciu 14. školského plesu nasledovne: 

- rozpis rozdelenia sponzorov, ktorý sa majú osloviť – členovia rady školy a rodičovskej 

rady  

- objednanie zákuskov na ples – p. Krajčovičová 

- opravea názvu 14. školského plesu na pódiu – p. Tóth 

- oslovenie osôb do kuchyne – p. Krajčovičová 

- oslovení osôb do bufetu – p. Nergešová 

- zostavenie programu priebehu plesu - p. Krajčovičová, p. Nergešová 

- objednanie vína – p. Krajčovičová,  príprava sály vo štvrtok 21. januára 2016. 
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22. zasadnutie rady školy dňa 18. februára 2016 

 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov rady školy a prizvaných hostí. Skonštatovala, 

ţe zasadnutie nemôţe prebehnúť, nakoľko sú prítomní len štyria členovia rady školy 

a podľa štatútu rady školy nie sú uznášaniaschopní. Predsedníčka zhotoví zápisnicu 

a overovateľmi budú p. Fábryová a p. Magátová. Na záver ukončila stretnutia s návrhom 

na ďalšie zasadnutie dňa 3. marca 2016. 

 

 23. zasadnutie rady školy dňa 3. marca 2016 
 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných členov rady školy a prizvaných hostí. Otvorila 

zasadnutie a oboznámila ich s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. 

Zapisovateľkou bola ustanovená Mgr. Martina Nergešová, overovateľmi Katarína 

Svoradová, Ing. Jana Magátová. Predsedníčka RŠ vyhodnotila činnosť rady školy 

v kalendárnom roku 2015. Skonštatovala, ţe sa konali 4 riadne zasadnutia rady školy a 2 

spoločné zasadnutia s rodičovskou radou ohľadom organizácie školských plesov, všetky 

zasadnutia sa konali podľa plánu zasadnutí a v súlade so štatútom rady školy. Na 

zasadnutiach sa prerokovali všetky potrebné školské dokumenty. Počas kalendárneho roka 

sa nevyskytli ţiadne písomné podnety. Predsedníčka RŠ poďakovala členom rady školy na 

ich prácu a pomoc pri príprave a organizáciu školského plesu. K poďakovaniu sa pripojila 

aj riaditeľka ZŠ. Rada školy zobrala na vedomie vyhodnotenie činnosti rady školy 

v kalendárnom roku 2015. Predsedníčka rodičovského zdruţenia poskytla rade školy 

písomné vyhodnotenie 14. školského plesu, nakoľko sa nemohla zúčastniť zasadnutia. 

Vyhodnotenie prečítala predsedníčka RŠ a zaradila ho ako prílohu č. 2 k zápisnici. 

Celkový zisk z plesu činil 5690,0 5€, celkové výdavky boli 3608,77 € a zisk zo 14. 

školského plesu bol 1981,28 €. Prebehla diskusia. Ohlasy na ples boli veľmi dobré, uţ sa 

objednala kapela Zunaband na ďalší rok. Rada školy zobrala na vedomie vyhodnotenie 14. 

školského plesu. Predsedníčka RŠ oboznámila členov s Výročnou správou o činnosti rady 

školy v kalendárnom roku 2015, ktorú mali členovia rady školy k dispozícii v písomnej 

forme mailovou poštou. Predsedníčka predstavila jednotlivé časti správy, členov za 

kalendárny rok 2015 a opis zasadnutí s prijatými uzneseniami. Členovia rady školy prijali 

správu bez pripomienok. Správa s doplnením uznesenia bude zverejnená v písomnej forme 

v budove ZŠ a u zriaďovateľa. Riaditeľka ZŠ predstavila členom rady školy návrh na 

vyuţitie finančných prostriedkov zo školského plesu a rodičovského príspevku. Riaditeľka 

ZŠ má v pláne zriadiť v jednej triede odbornú učebňu – laboratórium pre fyziku, chémiu 

a biológiu. Zriadenie odbornej učebne pozostáva z inštalácie prívodu vody, spoločných 

pracovných stolov s umývadlami, demonštračného stola a zakúpenia rôznych odborných 

pomôcok a nábytku na uloţenia pomôcok. Predbeţná cena zriadenia odbornej učebne 

s prácami je 8 000,00 €. Zriadenie odbornej učebne sa dofinancuje z rozpočtu ZŠ alebo 

OcÚ. Prvé práce by sa mohli realizovať uţ počas letných prázdnin. Riaditeľka ZŠ bude 

hľadať do tohto obdobia firmu, ktorá by zriadila odbornú učebňu lacnejšie. Rada školy 

zobrala na vedomie návrh na vyuţitie finančných prostriedkov zo školského plesu. 

Predsedníčka RŠ poďakovala členom rady školy za ich prácu, účasť na zasadnutiach 

a pomoc pri príprave plesov počas ich funkčného obdobia v rokoch 2012-2016. 

Predsedníčka RŠ odovzdala slovo pani zástupkyni, ktorá zhodnotila činnosť školy za 

posledné obdobie. Vyzdvihla hlavne projekty, v ktorých je škola zapojená a účasť ţiakov 

na súťaţiach. Tieţ informovala o výsledkoch Testovania 5 a nácvičného testovania 8 a 9. 

Ţiaci získali čestné uznanie v súťaţi Šaliansky Maťko, 2. miesto v Zimnom aranţovaní, 2. 

a 3. miesto v súťaţi Ochranárik, 3. miesto v Stolnom tenise, 3. miesto v Hviezdoslavovom 

Kubíne a postup na okresné kolo v malom futbale. Ţiaci sú zapojení do súťaţe 
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Matematický taktik (25 ţiakov) a pripravujú sa na ďalšie predmetové olympiády alebo 

spevácke, športové, umelecké a výtvarné súťaţe. Ţiaci absolvovali plavecký a lyţiarsky 

výcvik, rôzne akcie školy. Bolo uverejnených 60 aktivít ZŠ na webe školy. Predsedníčka 

RŠ na záver poďakovala prítomným členom za účasť a ukončila zasadnutie s prijatím 

nasledovných uznesení: 

Uznesenie č. 95/2016 

Rada školy berie na vedomie program zasadnutia, zapisovateľku Mgr. Martinu Nergešovú 

a overovateľov zápisnice Katarínu Svoradovú a Ing. J. Magátovú. 

 Uznesenie č. 96/2016 

Rada školy berie na vedomie vyhodnotenie činnosti rady školy v kalendárnom roku 2015 

bez pripomienok. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdrţali sa- 0 

Uznesenie č. 97/2016 

Rada školy berie na vedomie vyhodnotenie 14. školského plesu a zisk vo výške 1981,28 € 

bez pripomienok. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdrţali sa-0 

 Uznesenie č. 98/2016 

Rada školy berie na vedomie Výročnú správu o činnosti rady školy v kalendárnom roku 

2015 bez pripomienok. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdrţali sa-0                              

 Uznesenie č. 99/2016 
Rada školy berie na vedomie návrh na vyuţitie finančných prostriedkov zo školského plesu 

na zriadenie odbornej učebne pre fyziku, chémiu a biológiu bez pripomienok. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdrţali sa-0 

 Uznesenie č. 100/2016 

Rada školy berie na vedomie hodnotenie školy za uplynulé obdobie bez pripomienok. 

Hlasovanie: za-6, proti-0, zdrţali sa-0 

 

1. zasadnutie rady školy dňa 19. apríla 2016 

Na úvod všetkých prítomných srdečne privítala riaditeľka ZŠ Výčapy – Opatovce  Mgr. 

Mária Civáňová. Oboznámila členov Rady školy s programom  ustanovujúceho zasadnutia. 

Pani riaditeľka za zapisovateľa zápisnice z 1. zasadnutia poverila novozvoleného predsedu 

Rady školy pri ZŠ vo Výčapoch – Opatovciach 185.  Ako overovatelia zápisnice boli 

určení: Mgr. Andrea Némethová  a Ing. Lucia Augustíneková. Prítomní členovia Rady 

školy boli oboznámení s výsledkami volieb, ktoré sa konali dňa 17. marca 2016 v ZŠ 

Výčapy – Opatovce 185. Za pedagogických zamestnancov boli do Rady školy zvolené: 

PaedDr. Gabriela Lieskovcová a Mgr. Andrea Némethová. Za nepedagogických 

pracovníkov bol zvolení p. František Tóth.  Za rodičov boli na základe volieb zvolení 

nasledovní členovia: Ing. Lucia Augustíneková, Ing. Lenka Gazdíková, Mgr. Jana Kunová, 

Ing. Zuzana Matyová. Členovia RŠ za obec zostali nezmenení. 

Voľba predsedu RŠ prebehla tajným hlasovaním. Kaţdý zo zúčastnených obdrţal 

hlasovací lístok s menami kandidátov. Na tomto lístku zakrúţkovali číslo pri mene 

kandidáta. Rozdaných bolo 8 hlasovacích lístkov, odovzdaných bolo 8, platných lístkov 

bolo 8. Volebnú komisiu torili: p. Gazdíková Lenka, p. František Tóth a p. Dáša 

Fábryová. Výsledky boli nasledovné: PaedDr. Gabriela Lieskovcová - počet hlasov 7, Mgr. 

Andrea Némethová – 1 hlas. Predsedníčkou rady školy sa stala PaedDr. Gabriela 

Lieskovcová. Voľby prebehli riadnym spôsobom bez problémov a boli vyhlásené za 

platné. Predsedníčka oslovila Mgr. Andreu Némethovú do funkcie podpredsedníčky, ktorá 

túto funkciu prijala. 
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Pani riaditeľka vyzvala predsedníčku Rady školy, aby do budúceho zasadnutia predloţila 

návrhy k zmene Štatútu Rady školy pri ZŠ Výčapy – Opatovce. Ostatní členovia jej majú 

zaslať prípadné pripomienky k Štatútu Rady školy. Taktieţ sa má vyjadriť k plánu 

zasadnutí Rady školy v roku 2016. V diskusii riaditeľka školy Mgr. Mária Civáňová 

vyzvala členov Rady školy k aktívnej účasti a spolupráci so školou. Informovala ich 

o plánovaných aktivitách školy. Boli informovaní o zriadení novej prírodovednej učebne 

v škole. Členovia Rady školy súhlasili s týmto návrhom. Na záver sa predsedníčka RŠ 

poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie s prijatím nasledovných uznesení: 

Uznesenie č.1/2016 

Rada školy berie na vedomie výsledky volieb do RŠ pri ZŠ Výčapy – Opatovce 185 

Uznesenie č. 2/2016 

Rada školy berie na vedomie výsledky volieb predsedu Rady školy. 

Za predsedníčku Rady školy bola zvolená PaedDr. Gabriela Lieskovcová. 

Uznesenie č. 3/ 2016 

Rada školy berie na vedomie výsledky volieb podpredsedu Rady školy. 

Za podpredsedníčku Rady školy bola zvolená Mgr. Andrea Némethová. 

Uznesenie č. 4/2016 

Rada školy ukladá predsedovi Rady školy predloţiť návrhy k zmene Štatútu Rady školy 

Uznesenie č. 5/2016 

Rada školy ukladá predsedovi Rady školy vyjadriť sa k plánu zasadnutí Rady školy v roku 

2016. 

 

2. zasadnutie rady školy dňa 22.6.2016 

Zasadnutie otvorila predsedníčka Rady školy pri Základnej škole vo Výčapoch – 

Opatovciach PaedDr. Gabriela Lieskovcová a privítala všetkých prítomných členov. 

Oboznámila ich s programom zasadnutia, ktorý bol následne jednohlasne schválený. Za 

zapisovateľku zápisnice bola navrhnutá a následne zvolená p. Ing. arch. Natália Kunová. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnuté a následne zvolené p. Zuzana Angermayerová a              

p. Ing. Zuzana Matyová. Predsedníčka RŠ predniesla prítomným návrh na úpravu a 

doplnky Štatútu rady školy. Upravený Štatút rady školy tvorí prílohu zápisnice. 

Predsedníčka RŠ predostrela prítomným nový plán zasadnutí rady školy v kalendárnom 

roku 2016. Tento bol jednohlasne schválený. Prílohou zápisnice je zoznam zasadnutí pre 

rok 2016 s programom jednotlivých zasadnutí. P. riaditeľka školy Mgr. Mária Civáňová 

vystúpila a predniesla správu o hospodárení za rok 2015. Základné informácie sa 

nachádzajú v správe Rozbor hospodárskej činnosti ZŠ Výčapy - Opatovce za rok 

2015.Rozbor hospodárskej činnosti bol schválený obecným zastupiteľstvom dňa 25.4.2016 

na 17. zasadnutí.    

Príjmy za rok 2015  

Prenesené kompetencie   481331,00 

Originálne kompetencie     36644,00 

Spolu                                 517975,00 

Výdavky za rok 2015 

Prenesené kompetencie     479755,00 

Originálne kompetencie       36644,00 

Spolu                                  516399,00 

Mzdy boli vyplatené podľa zákona č. 553/2003 Z.z. o odmeňovaní niektorých 

zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme. Odvody boli vyplatené z hrubých 

miezd zamestnancov. Všetky energie boli uhradené na základe dodávateľských zmlúv. 

Nemocenské dávky vyplatené podľa ZP. Pani riaditeľka  následne oboznámila prítomných 
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s návrhom rozpočtu na šk. rok 2016. Informovala o tom, aké financie sú potrebné na 

zakúpenie pomôcok a tieţ upozornila na to, aká suma bude vyuţitá na zriadenie  novej 

prírodovednej učebne. Rozpočet pre Základnú školu na rok 2016 je stanovený na sumu 

408089 €. Rozpočet pre školský klub detí na rok 2016 je 34317 €. Návrh rozpočtu bol 

schválený obecným zastupiteľstvom 29.2.2016 na 15. zasadnutí. P. riaditeľka školy 

následne predostrela návrh na materiálno-personálne zabezpečenie ZŠ v šk. roku 2016/17. 

Spolu: 12 tried pre intaktných ţiakov, 2 špeciálne triedy.  Predpokladaný počet ţiakov v 

šk. r. 2016/2017:  230 ţiakov, v šk. roku 2015/2016: k 1. sept. 2015  - 219 ţiakov, k 30. 

júnu 2016 – 228 ţiakov. Pedagogickí zamestnanci: 25, odborný zamestnanec: 1, 

prevádzkoví zamestnanci : 5. ZŠ bude fungovať bez asistenta učiteľa. V školskom klube 

detí budú otvorené pravdepodobne 3 oddelenia. Ďalej p. riaditeľka informovala 

prítomných členov RŠ o počte pedagógov a o jednotlivých triedach a odborných 

učebniach, ktoré sa budú vyuţívať pre vyučovanie v školskom roku 2016/2017. O ich 

vybavení, zrekonštruovaní a o dovybavení a skrášlení areálu školy a obnove jeho oplotenia 

a pod. Do diskusie sa prihlásila p. Mgr. Jana Kunová s otázkou, či vychovávateľ tretieho 

oddelenia školského klubu Mgr. Tomáš Janega bude pokračovať v jeho vedení i v 

nasledujúcom šk. roku. P. riaditeľka ZŠ odpovedala, ţe Mgr. Janega ukončí pracovný 

pomer k 31.8. 2016.  Následne sa prihlásil PaedDr. Martin Čulák s otázkou, v akom 

rozsahu bude rekonštruovaná telocvičňa a upozornil na moţnosť nebezpečenstva 

vyplývajúceho z nedostatočného zabezpečenia uzatvorenia oceľ. mreţí okien telocvične. 

Pani riaditeľka ZŠ odpovedala, ţe súčasná telocvičňa sa bude rekonštruovať len v 

nevyhnutnom rozsahu (prevaţne nové interiérové nátery), na základe poţiadaviek 

regionálneho úradu verejného zdravotníctva. P. František Tóth, školník uviedol, ţe 

uzatvorenie oceľ. mreţí okien v telocvični preveril a bezpečne ich uzatvoril, tak aby 

neprišlo k svojvoľnému otvoreniu. Ďalej sa p. Ing. arch. Natália Kunová opýtala, či by sa 

mohla učebňa III. ročníka (v ktorej sú na bočnej stene osadené zrkadlá, v súčasnej dobe 

pevne prekryté), vyuţívať ako cvičebňa pre tanečný klub Sambáčik. P. riaditeľka ZŠ 

odpovedala, ţe v súčasnosti nie je moţné túto triedu uvoľniť za týmto účelom, pretoţe jej 

súčasnú funkciu učebne III. ročníka I. stupňa nie je moţné priestorovo presunúť, z dôvodu 

všeobecného nedostatku učební pre vyučovací proces. Obe funkcie zároveň by sa v triede 

nedali prevádzkovať z bezpečnostných a technických dôvodov. Pripomienku však berie na 

vedomie. Nakoniec sa prihlásil do diskusie Ing. Marián Piterka a poznamenal, ţe podľa 

toho ako tu bolo doteraz spomenuté sa zdá, ţe budova školy nemá dostatočnú priestorovú 

kapacitu k vyučovaciemu procesu. P. riaditeľka ZŠ odpovedala a zdôvodnila, ţe vo 

výhľade piatich rokov je kapacita dostačujúca. Zástupca riaditeľa pre 1. stupeň Mgr. Jozef 

Janči informoval prítomných o zápise ţiakov do 1. ročníka, ktorý sa uskutočnil dňa 

12.4.2016. V školskom roku 2016/2017 bude otvorená jedna prvácka trieda s počtom 

ţiakov 19.  Z toho 8 dievčat a 11 chlapcov. Do 1. ročníka špeciálnej triedy A budú prijatí 2 

ţiaci. P. riaditeľka ZŠ informovala o priebehu rodičovských zdruţení v šk. roku 2015/16. 

Konali sa 3 rodičovské zdruţenia a 1 individuálne. Skonštatovala, ţe ich priebeh bol 

bezproblémový a v zápisniciach z RZ neboli uvedené ţiadne kritické pripomienky k 

činnosti školy. Uviedla tieţ, ţe v prípade potreby môţu rodičia kedykoľvek individuálne 

konzultovať s pedagogickým zborom i mimo RZ. Taktieţ sa konali dni otvorených dverí, 

tento šk. r. v šp. tr. A, v 1. A, v 1. B a v 5. triede. P. zástupkyňa Mgr. Zuzana Kijácová 

informovala o výsledkoch vzdelávacieho procesu školy za mesiac máj a jún. V testovaní 9 

dosiahli ţiaci v celoslovenskom priemere v matematike 58,2 % a v slovenskom jazyku 

66,1 %. V nitrianskom okrese zo 49 škôl sa naša škola umiestnila v matematike na 7. 

mieste a v slov. jazyku na 12. mieste. Na prijímacích pohovoroch na stredné školy boli 

všetci ţiaci prijatí v prvom kole. V mesiaci máj a jún sa uskutočnilo mnoho olympiád a 
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súťaţí, na ktorých dosiahli ţiaci školy pozoruhodné výsledky.  Na záver sa predsedníčka 

RŠ poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie s prijatím nasledovných uznesení: 

Uznesenie č. 6/2016 Rada školy schvaľuje Štatút rady školy 

Uznesenie č. 7/2016 Rada školy schvaľuje plán zasadnutí rady školy v kalendárnom roku 

2016 

Uznesenie č. 8/2016 Rada školy berie na vedomie správu o hospodárení za rok 2015  

Uznesenie č. 9/2016 Rada školy schvaľuje rozpočet ZŠ na rok 2016 

Uznesenie č. 10/2016 Rada školy berie na vedomie návrh na materiálno-personálne 

zabezpečenie ZŠ v školskom roku 2016/2017 

Uznesenie č. 11/2016 Rada školy berie na vedomie informácie o zápise ţiakov do1. 

ročníka 

Uznesenie č. 12/2016 Rada školy berie na vedomie informáciu z rodičovských zdruţení 

Uznesenie č. 13/2016 Rada školy berie na vedomie hodnotenie školy  

 

 3. zasadnutie Rady školy dňa 31.augusta 2016 

Zasadnutie otvorila predsedníčka RŠ PaedDr. G. Lieskovcová, ktorá privítala prítomných 

členov rady školy. Oboznámila ich s programom zasadnutia, ktorý bol následne 

jednohlasne schválený. Zapisovateľkou bola ustanovená Mgr. Andrea Némethová, 

overovateľmi Ing. Gazdíková, Ing. Piterka. Pani riaditeľka Mgr. Civáňová nás podrobne 

oboznámila s inovovaným školským vzdelávacím programom, ktorý je v platnosti od 

septembra 2016 a je vypracovaný pre 1.,2.,5.,a 6.ročník ZŠ a vychádza z inovovaného 

štátneho vzdelávacieho programu. ZŠ má vypracovaný aj vzdelávací program pre ţiakov 

s poruchami učenia a taktieţ inovovaný školský vzdelávací program pre ţiakov 

s mentálnym postihnutím. iŠkVP bol schválený pedagógmi ZŠ dňa 30.8.2016 na 

pedagogickej rade. iŠkVP bude k nahliadutiu na webovej stránke školy. Predsedníčka RŠ 

dala hlasovať za schválenie iŠkVP Rade školy, ktorý bol následne jednohlasne schválený. 

Pani riaditeľka Mgr. Civáňová nás oboznámila s personálnym , pedagogicko-

organizačným a materiálnym zabezpečením výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom 

roku 2016/2017. Informovala o počte ţiakov  v novom školskom roku v jednotlivých 

triedach a vyučujúcich v jednotlivých ročníkoch. Spolu 12 tried pre intaktných ţiakov, 2 

špeciálne triedy. V školskom roku 2016/17 bude otvorená jedna trieda 1.ročníka s počtom 

ţiakov 18, a 1.ročník špeciálnej triedy bude  mať 2 ţiakov. ZŠ bude v tomto školskom 

roku fungovať bez asistenta učiteľa. V školskom klube budú otvorené 3 oddelenia. Škola 

má vybudovanú novú prírodovednú učebňu, ktorú budú vyuţívať ţiaci na vyučovanie 

biológie, chémie, fyziky. Upozornila na pretrvávajúci problém s telocvičňou 

a nedostačujúcou jedálňou, ktoré sa plánujú riešiť. Zo strany prítomných neboli ţiadne 

pripomienky. S hodnotením výchovno-vzdelávacích výsledkov v šk. roku 2015/2016 na 1. 

a 2 .stupni nás oboznámili pán zástupca Mgr. J. Janči a pani zástupkyňa Mgr. Z. Kijácová. 

Bliţšie rozobrali účasť , výsledky a úspechy ţiakov na rôznych súťaţiach v minulom 

školskom roku. Informovali o mnoţstve akcií a aktivít, do ktorých sa ZŠ zapojila počas 

celého školského roka. Pani zástupkyňa podala informáciu o dochádzke ţiakov 

a upozornila na pretrvávajúci problém s dochádzkou rómskych ţiakov z Jelšoviec . 

Informovali o výsledkoch Testovania 5 a 9, kde naši ţiaci dosiahli pekné výsledky. Pani 

riaditeľka Mgr. Mária Civáňová podala Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno –

vzdelávacej činnosti ZŠ za školský rok 2015/2016. Správa bola členom rady školy zaslaná 

v písomnej podobe mailom.  Stručne uviedla údaje o škole, zamestnancoch, počte 

zapísaných ţiakoch do prvého ročníka, úspešnosť ţiakov na prijímacích skúškach a prijatí 

na SŠ. Správa bola prítomnými jednohlasne schválená. Pani riaditeľka školy M. Civáňová 

oboznámila členov rady školy so školským poriadkom. Školský poriadok je na začiatku 
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školského roka prebraný so všetkými ţiakmi na triednických hodinách a na 1.rodičovskom 

zdruţení sú s ním oboznámení rodičia. Pani riaditeľka povedala, ţe Školský poriadok je 

k dispozícii celoročne na webovej stránke školy a rodičia aj RŠ môţu kedykoľvek 

predniesť pripomienky alebo návrhy k jeho obsahu. Školský poriadok má 3 dodatky. Rade 

školy predniesla pani riaditeľka M. Civáňová zmeny v Školskom poriadku formou 

Dodatkov : Znie: Článok 1 bod 1.1. ods. 2 Základné údaje o prevádzke školy, kde sa čas 

7.45 na vchádzanie do školy budovy mení na 7.30. A v článku 2 bod 2.2 ods. 4 sa suma 1 

Eur za stratu kľúčika mení na sumu 3 Eurá. Školský poriadok prijala RŠ bez pripomienok. 

Predsedníčka rady školy PaedDr. G. Lieskovcová oboznámila prítomných s plánom 

organizovať 15. školský ples. Členovia rady školy sa vyjadrili, ţe sú ochotní v spolupráci 

s rodičovskou radou organizovať 15. školský ples. Predsedníčka RŠ dohodne spoločné 

zasadnutie s rodičovskou radou v septembri. Predsedníčka RŠ oznámila, ţe na základe 

uznesenia č. 75/2015  Rada školy ukladá predsedovi rady školy pridať do programu 

kaţdého zasadnutia bod Hodnotenie školy .Následne vyzvala prítomných, aby predostreli 

svoje návrhy alebo pripomienky k hodnoteniu školy. Vystúpil p.Ing.Piterka, ktorý sa 

vyjadril ,ţe na základe prezentovaného školského vzdelávacieho programu, kde jednou  z 

úloh  je aj  návrat k tradíciám, by bolo vhodné,  aby ţiaci poznali svoje bezprostredné 

okolie a jeho históriu. Zamerať sa na  návštevu historicky zaujímavých a významných 

kultúrnych pamiatok v blízkom okolí (Oponice-kniţnica, Draţovský kostolík, katedrála 

v Nitre...)Pani riaditeľka na to zareagovala, ţe ako prvé sa snaţíme ţiakom priblíţiť našu 

históriu a spomínané lokality sme so ţiakmi navštívili. 

Ďalej vystúpila p.Ing.arch.N.Kunová, ktorá sa vyjadrila, ţe sa jej páčila forma vyjadriť sa 

k hodnoteniu školy prostredníctvom dotazníka- autoevalvácia školy, ktorý prebehol 

v školskom roku 2015/2016.  Predsedníčka rady školy na záver poďakovala prítomným za 

účasť a ukončila zasadnutie s prijatím nasledovných uznesení: 

Uznesenie č. 13/2016 Rada školy berie na vedomie program zasadnutia, zapisovateľku 

Mgr. A. Némethovú a overovateľov zápisnice Ing. Gazdíkovú a Ing. Piterku. 

Uznesenie č.14/2016 Rada školy schvaľuje inovovaný školský vzdelávací program. 

Uznesenie č.15/2016 Rada školy berie na vedomie personálne, pedagogicko – organizačné 

a materiálne zabezpečenie výchovno – vzdelávacieho procesu v školskom roku 2016/2017. 

Uznesenie č. 16/2016 Rada školy berie na vedomie hodnotenie výchovno – vzdelávacích 

výsledkov ZŠ v školskom roku 2015/2016. 

Uznesenie č. 17/2016 Rada školy odporúča zriaďovateľovi ZŠ Výčapy - Opatovce 

schváliť Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Výčapy-

Opatovce 185 v školskom roku 2015/2016. 

Uznesenie č.18/2015  Rada školy berie na vedomie školský poriadok ZŠ. 

Uznesenie č. 19/2015 

 Rada školy súhlasí s organizáciou 15. školského plesu. 

 

Spoločné  zasadnutie  Rady školy a Rodičovskej rady dňa 18.10.2016 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných a otvorila zasadnutie. Program zasadnutia bol 

schválený bez pripomienok. Predsedníčka určila zapisovateľa – Jana Kunová, za 

overovateľov Martin Čulák, Natália Kunová. Predsedníčka odovzdala slovo p. Kunovej N., 

ktorá viedla zasadnutie za neprítomnú predsedníčku rodičovského zdruţenia (ďalej len RZ)  

Pani Kunová navrhla – dať poţiadavku na návrh menu Pizeria&restaurant AMIGO – do 

nasledujúceho zasadnutia. 

Rodičia navrhli osloviť bývalých ţiakov ZŠ na obsluhu počas plesu – za odplatu – 20 € 

Na umývanie riadu bola navrhnutá p. Tomková – za odplatu – 20 €. 

Do bufetu p. Kunová poţiadala riaditeľstvo školy, aby oslovilo p. učiteľky, či budú 

ochotné ísť do bufetu predávať. Ak nie, bude sa hľadať iná alternatíva. 
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Vstupenky a plagáty zabezpečí škola, návrh aj tlač. Predaj bude mať na starosti p. 

Matyová. Rodičia spoločne s členmi RŠ sa dohodli, ţe sponzori, ktorí dajú vecný dar 

minimálnej  hodnote 200 €, alebo finančný dar v hodnote 100 €, majú nárok na bezplatnú 

vstupenku. Bol podaný návrh na zvýšenie ceny vstupného na ples – návrhy boli 44 a 45 € 

na pár. Väčšiu podporu získal návrh za 45 € na pár. 

Predsedníčka RŠ navrhla, aby pedagogický zamestnanci mali zvýhodnené vstupné na ples 

– za polovicu ceny – tento návrh nebol prijatý. 

Prítomný stanovili max. kapacitu na ples 180 ľudí. Moderátormi večera budú predsedníčky 

RŠ a RZ. 

Uznesenie č. 20/2016 Rada školy a rodičovská rada ukladá: Osloviť bývalých ţiakova na 

obsluhu, osloviť p. Tomkovú na umývanie riadu 

Uznesenie č.21/2016  

Rada školy a rodičovská rada berie na vedomie: Cena vstupenky na 15 školský ples je 45 € 

na pár, max. kapacita 180 hostí, moderátormi plesu budú predsedníčky RŠ a RZ 

Predsedníčka RŠ poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie. 

 

4. zasadnutie rady školy dňa 23. novembra 2016 

Zasadnutie Rady školy otvorila  predsedníčka Rady školy PaedDr. Gabriela Lieskovcová. 

Privítala prítomných členov.Za zapisovateľa určila Ing. Luciu Augustínekovú a za 

overovateľov zápisnice Mgr. Andreu Némethovú a p. Františka Tótha. Návrh bol 

jednohlasne schválený. Predsedníčka Rady školy oboznámila prítomných členov 

s programom zasadnutia, ktorý bol členmi prijatý, neboli ţiadne doplňujúce návrhy. 

Predsedníčka Rady školy vyzvala riaditeľku ZŠ Mgr. Máriu Civáňovú o oboznámenie 

členov Rady s dokumentom „Plán hlavných úloh v školskom roku 2016/2017“, ktorý je 

verejne dostupný na www.zsvycapyopatovce.edupage.org.  

Mgr. Mária Civáňová stručne zhrnula obsah dokumentu, s dôrazom na hlavné strategické 

ciele školy, rozpracovanie hlavných úloh vyplývajúcich z POP MŠ SR a predstavenie 

činnosti ţiackeho parlamentu. 

P. Martin Čulák sa v rámci diskusie k bodu 2., informoval ohľadne činnosti ţiackeho 

parlamentu a jeho prípadnej spolupráce s obcou pri organizovaní obecných kultúrnych 

akcií. Mgr. M. Civáňová odpovedala, ţe ţiacky parlament vedie Mgr. Martina Nergešová, 

ktorá uţ aj v minulosti spolupracovala oslovením ţiakov pri akciách usporadúvaných 

obcou. Koncepčný zámer rozvoja školy za obdobie 2015/2016 zhrnula Mgr. Mária 

Civáňová stručnou informáciou o aktivitách ţiakov školy, ich účasti na súťaţiach, 

olympiádach. V rámci rozvoja výučby predstavila riaditeľka ZŠ projekty, ktoré ţiakom 

výučbu spestrujú a pribliţujú (dôraz na návrat k prírode, tradíciám, záţitkové vyučovanie – 

prítomnosť umelcov, vedcov; vzťah k práci – vyučovanie v dielňach, kuchynke; tematické 

dni, spolupráca s inštitúciami, zriaďovateľom, rodičmi). V rámci hodnotenia cieľov 

a zámerov bola prednesená otázka budúcej rekonštrukcie jedálne pre ţiakov ZŠ, kde Ing. 

Marián Piterka zisťoval akútnosť prestavby. Návrh termínov zasadnutí Rady školy 

predniesla predsedníčka RŠ PaedDr. Gabriela Lieskovcová nasledovne, v roku 2017 sú 

naplánované 4 zasadnutia a to v mesiacoch február, jún, august, november. Plán zasadnutí 

bol členmi RŠ jednohlasne schválený. Hodnotenie športových aktivít základnej školy 

zhrnul Mgr. Jozef Janči. Plavecký kurz konaný v dňoch 17. – 21. októbra 2016 v krytej 

plavárni v Topoľčanoch, ktorého sa zúčastnili ţiaci 3. ročníka (12 ţiakov) a 5. ročníka (5 

ţiakov), hodnotil ako úspešný. Nízky záujem ţiakov o absolvovanie kurzu zdôvodnil 

absenciou príspevku štátu, ktorý by moţnosť absolvovať plavecký výcvik priblíţil 

viacerým ţiakom. Ďalej sa venoval hodnoteniu futbalového turnaja COCA – COLA CUP, 

kde sa ţiaci ZŠ Výčapy – Opatovce prebojovali do jarného kola. Zhrnul zber papiera, ktorý 
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sa uskutočnil od 28. októbra do 8. novembra 2016. Celkovo sa vyzbieralo 2850 kg papiera, 

z čoho prví traja najaktívnejší zberači boli odmenení. 

Mgr. Zuzana Kijácová zhodnotila olympiády a súťaţe školy, ktorých sa ţiaci zúčastnili 

a akcie ţiakov (záloţka do knihy spája školy, čítame spolu, noc v škole, starší učia 

mladších, jesenná kvapka krvi...). 

Uznesenie 22/2016 Rada školy berie na vedomie pán hlavných úloh Základnej školy 

v školskom roku 2016/2017 

Uznesenie 23/2016 Rada školy berie na vedomie vyhodnotenie plnenia koncepčného 

zámeru rozvoja školy za obdobie 2015/2016 

Uznesenie 24/2016 Rada školy schvaľuje plán zasadnutí Rady školy v roku 2017 

Uznesenie 25/2016 Rada školy berie na vedomie hodnotenie školy 

 

 

 

 

 

Finančné prostriedky určené z rozpočtu ZŠ pre administratívnu činnosť Rady školy pri ZŠ 

vo Výčapoch -Opatovciach v roku 2016 neboli čerpané. ZŠ Výčapy-Opatovce poskytuje 

materiálne podmienky pre činnosť RŠ. 

 

 

 

Predsedníčka RŠ touto formou ďakuje všetkým členom rady školy za ich 

prácu v kalendárnom roku 2016. 

 

 

 

Predsedníčka RŠ ďalej ďakuje všetkým rodičom, ktorí nezištne pomáhali pri 

príprave 14. a 15. školského plesu, všetkým sponzorom, ktorí vecne a finančne 

podporili školský ples, a v neposlednom rade i Obecnému úradu Výčapy-

Opatovce. 

 

 

 

Výročná správa o činnosti Rady školy pri ZŠ Výčapy-Opatovce v kalendárnom 

roku 2016 bola schválená na 5. zasadnutí rady školy uznesením č.29/2017 dňa 15. 

februára 2017. 

 

 

 

Výčapy - Opatovce 15. februára 2017                                  

 
 

 

PaedDr. Gabriela Lieskovcová 

predsedníčka rady školy 

                                                                                              


